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ÚMČ Praha 10

Zápis z 20 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, 
ze dne 5.2. 2025, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17.25 do 18.30 hodin
Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Jaroslav Štěpánek, Bc. Radek Lojda, Mgr. Stanislav Šimek,

Omluvení členové KB: Jiří Komrska, Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Martin Hlaváček, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17.25 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 20, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu, schválení hostů 
na jednání KB.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 19, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert Zrzavecký. 
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení navrženého programu 
a schválení přítomnosti hostů na KB. Podkladové materiály byly zaslány členům elektronicky. 
Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt ustanoven Bc. Radek Lojda

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů najednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
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Renáta Havlíková uvedla, že na územním obvodu Městské části Praha 10, resp. MOP 
Vršovice, MOP Strašnice a MOP Zahradní Město, bylo za období od 1.1. 2024 do 31.12.2024 
evidováno celkem 3576 trestných činů, což činí ve srovnání celkového nápadu trestné činnosti 
se stejným obdobím roku 2023 (3417TČ) pokles evidované trestné činnosti o 159 trestních 
skutků.
Dne 22.1.2025 byla od 08.30 do 11.30 hodin uskutečněna na území teritoria Zahradního Města, 
Strašnic a Vršovic policejní akce se zaměřením na kontrolu dodržení zákona o silničním 
provozu. Byla provedena kontrola 46 osob, 26 motorových vozidel a uloženo 6 blokových pokut.

Ve dnech 24-25.1. 2025 bylo na základě rozkazu ředitelky OŘP Praha IV vyhlášeno na celém 
území OŘP Praha IV, tedy i v obvodu ÚMČ Praha 10, policejní opatření "KORZET", zaměřené 
na zajištění vnitřního pořádku a bezpečnosti, předcházení páchání protiprávního jednání s cílem 
snížit kriminalitu na území Obvodního ředitelství policie Praha IV. Na dílčí akci dne 24. 1. 2025 
v době od 15:00 hod. do 01:00 hod dne 25. 1. 2025 bylo provedeno 1142 kontrol osob, z toho 
366 cizinců, 790 kontrol vozidel, kontroly 10 ubytovacích zařízení, kontroly 30 squatů, kontrola 
2 provozoven, 3 kontroly chat. Při akci byl zjištěn 2x TČ - 1x dle ustanovení § 337/1 a Tr. 
zákoníku (maření výkonu úředního rozhodnutí) a 1x dle ustanovení § 274/1 Tr. zákoníku 
(ohrožení pod vlivem návykové látky - řidič pod vlivem alkoholu 1,24 a 1,16 promile), zjištěno 
bylo 147 přestupků - z toho 137 vyřešeno příkazem na místě v celkové výši 116.800, - Kč, 18x 
udělen řidičům bodový postih, 5x zjištěni řidiči pod vlivem OPL, řešeno v přestupkovém řízení, 
1x odmítnutí vyšetření ke zjištění OPL, 21 x oznámení přestupku správnímu orgánu, 2x zjištěna 
mladistvá osoba pod vlivem alkoholu, 5x provedeno zjištění a zadržení osob vyhlášené v 
celostátním pátrání (1x realizace příkazu k dodání do VTOS, 1x příkaz k zatčení, 1x souhlas se 
zadržením osoby dle ustanovení § 76/1 tř., 1x vypátrání pobytu osoby, 1x vypátrání 
pohřešované osoby). Do policejní akce bylo nasazeno 72 policistů OŘ Praha IV a KŘPA.

Dne 30.1. 2025 bylo vyhlášeno bezpečnostní opatření na fotbalové utkání Evropské ligy SK 
Slavia Praha - Malmö FF (Švédsko), kdy došlo během utkání v sektoru hostí k použití 
pyrotechniky, při které ale nedošlo k přerušení zápasu. Žádné další narušení veřejného pořádku 
nebylo zjištěno.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Martin Hlaváček předložil statistický přehled MP za leden 2025 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Obsáhle zmínil problematiku parkování ve vnitrobloku Novorossijská, v kterém 
hlavně v době konání akcí v Edenu dochází k neoprávněnému parkování. Není to bohužel 
jediné místo na Praze 10, které je takto zatíženo hlavně během fotbalových utkání. Problematika 
bude také otevřena na výboru životního prostředí.

Situace na Malešickém náměstí a na zastávce MHD se již působením MP zlepšila a osoby bez 
domova se již na tomto místě vyskytují sporadicky, a to hlavně v souvislosti se stacionářem 
Armády spásy.

Dne 21.1.2025 ve 21 hodin došlo v Malešickém parku k nehodě cyklisty s tragickým následkem 
po nárazu do stromu.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček předložil zprávu za leden 2025 (rozesláno členům elektronicky). Informoval o 
úbytku jedné jednotky pro perimetr Prahy 10. Počet zásahů je zhruba stejný jako v roce 2024. 
Končí HZS Mitas vzhledem k ukončení provozu závodu. Vzhledem ktomu máme pro Prahu 10 
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o jednu jednotku méně. Nahradit ji má stanice Satalice, která se má ale teprve stavět 
z prostředků EU.

5 Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča zmínil problematiku MKS hl. m. Prahy, kdy nadále platí loňský stav, že se nové 
kamerové body MKS stále neinstalují v hl. m. Praze vzhledem ktomu, že není stále hotová a 
schválená „Koncepce rozvoje MKS na dalších 5 let“. Problematika je také bouřlivě řešena na 
Bezpečnostním výboru MHMP.

Dále uvedl, že vzhledem k ukončení pilotního projektu „Pěší patrola“ který byl již vyhodnocen a 
závěr bude dnes v bodu „různé“. Je zřejmé pozorovat nárůst závadového jednání na Skalce, 
pravděpodobně vzhledem k absenci tohoto projektu.

Obyvatelé si také permanentně stěžují na situace kolem stadionu Eden v souvislosti s fotbalem, 
kdy velké množství fanoušků cestou na a ze stadionu „močí“ ve vnitrobloku vedle Gruzínské 
ulice a v okolí.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti KB.

Radek Lojda předložil členům vyhodnocení působení pěší patroly včetně počtu intervencí za 
měsíc listopad a prosinec 2024. Na základě tohoto vyhodnocení je zřejmé, že projekt se 
osvědčil a byl přínosem pro prevenci a bezpečnost na Praze 10. Kladné ohlasy jsou také od 
obyvatel. Rovněž PČR a MP kladně hodnotí přínos patroly, a to i v dobrém personálním 
zajištění. MČ Praha 10 má zájem na dalším pokračování projektu.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Radek Lojda následně vyzval složky IZS k podání žádosti na každoroční materiálně technické 
dovybavení PČR, HZS a na motivační odměny pro MP. Následnou diskusí bylo upřesněno, že 
na základě změny interních směrnic pro přijímání darů u PČR a HZS je již možné těmto složkám 
poskytnout peněžní dar a oni si již zajistí nákup potřebného dovybavení v rámci svého 
ekonomického úseku na KŘ PČR a HZS hl. m. Prahy.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.30 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 20

Ověřovatel zápisu

Bc. Radek Lojda

Předseda KB RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký
Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. Miloš Jurča 
datum vyhotovení zápisu, 5. února 2025
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